
 

 

Sundheds- og Ældreudvalget har den 9. juli 2015 stillet følgende spørgsmål nr. 2 (Alm. 

del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 2:  

”Kan ministeren oplyse, om der i dag er færre eller flere sekretærer på de offentlige 

sygehuse end der var i 2011?” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2015. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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